
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Undervisningsministeren

Dato: 1. oktober 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Spørgsmål 1
Hvordan anvender ministeren de ca. 1,2 mia. kr., der blev sparet på henholds-
vis eve-driftsrammen og veu-godtgørelse (dvs. AMU-systemet) i 2012? Og vil
ministeren sikre, at opsparede/uforbrugte midler inden for området anvendes
inden for AMU-systemet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rosa Lund (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rosa.Lund@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Orla Hav
formand
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